
Referat af Skørbæk-Ejdrups Samrådsmøde 1. juli 2024

Tilstede:

● Peter Jakobsen (Ejdrup Borgerforening)
● Birgitte Clausen Hofmeister (Skørbæk-Ejdrup Friskole)
● Johannes Kastrup Jacobsen (Skørbæk og Omegns Borgerforening)

Fraværende:

● Pernille Spetzler (Skørbæk-Ejdrup Friskoles bestyrelse)

Dagsorden:

1. Konstituering
Det blev besluttet, at Pernille Spetzler fortsætter som formand. Peter Jakobsen
fortsætter som kasserer, og Johannes Kastrup Jacobsen vælges som sekretær.

2. Formål
Bestyrelsen gennemgik samrådets formål, som fungerer som en fælles platform for de to
borgerforeninger og friskolen. Der blev drøftet, hvordan samrådet kan bidrage til både
skolens og lokalområdets udvikling, herunder engagement i forskellige arrangementer.

3. Regnskab
Regnskabet blev gennemgået uden yderligere kommentarer.

4. Ansøgninger
Skejdrups Venner har ansøgt om 3.000 kroner til børneaktiviteter i forbindelse med en
koncert ved søpavillonen i Skørbæk i september. Ansøgningen blev godkendt.

5. Eventuelt
Der var ingen punkter under eventuelt.

Således opfattet.

Referent: Johannes Kastrup Jacobsen




